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Vali Yiğitbaşı, “Narko Gençlik” Programında Öğrencilerle Bir Araya Geldi

YİĞİTBAŞI, “GENÇLERİMİZ BİZİM
YANIMIZDA OLMASA BİZ EKSİK KALIRIZ”

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, İçişleri Bakanlığı
koordinesinde yürütülen “Narko Gençlik” projesi kapsamında Afyon

Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) ve Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü iş
birliği ile düzenlenen “Narko Gençlik” programında öğrencilerle buluştu.
Eğitim Fakültesi Abdullah Kaptan Konferans
Salonunda gerçekleştirilen Narko Gençlik
eğitimine; Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı’nın eşi Dr. Burhan Selim
Yiğitbaşı, Vali Yardımcısı Mehmet Keklik, AKÜ
Rektör V. Prof. Dr. Murat Peker, İl Emniyet
Müdürü Mahmut Ay, İl Jandarma Komutanı
Albay Tolga Yağan, Eğitim Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Nusret Koca ile birlikte öğretim ele-
manları ve öğrenciler katıldı. Programın açış
konuşmasını yapan İl Emniyet Müdürü Mahmut

Ay, önlemek, tedavi etmekten iyidir mottosuy-
la İl Emniyet Müdürlüğüyle iş birliği yapmak
için vakit ayıran katılımcılara teşekkür etti.

“BAĞIMLILIK NOKTASINDA BİZE BAZI
SİNYALLER VE İŞARETLER VAR”

AKÜ Rektör V. Prof. Dr. Murat Peker ise AKÜ’de
Genç Yeşilay ve Kızılay Topluluklarıyla birlikte
bağımlılıkta mücadeleye yönelik olarak bir çok
etkinlik gerçekleştirdiklerini ifade etti. Peker, “Bu
etkinliğimiz de İl Emniyet Müdürlüğümüzle birlik-
te gerçekleştirdiğimiz önemli bir etkinliklerden bir

tanesidir. Öncelikle farkındalık oluşturmak, bu
noktada çok önemli. İlk aşama; farkında
olmadan bir yolda giderken yoldaki işaretleri göz
önünde bulundurmanız gerekiyor ve o
işaretlere göre hareket etmeniz gerekiyor.
Bunlar bir anlamda bize farkındalık oluşturuy-
or. Tıpkı yoldaki işaretler gibi aynı şekilde
bağımlılık noktasında bize bazı sinyaller ve
işaretler var. Bugünkü eğitimde de bunlardan
bahsedeceğiz” diye konuştu.
>>SAYFA 8’DE

ATSO Meclisi’nde
“zam” tartışması

ATSO Yönetimi yüzde 60 zam öner-
irken bazı Meclis üyeleri asgari ücrete
yüzde 30 zam geldiğini, yeniden
değerleme oranının yüzde 43 olarak
belirlendiğini söyleyerek ATSO’nun
yüzde 60’lık zammına itiraz ettiler.

ATSO’nun 2025 bütçesi zamma itiraz
edenlerin şerhine rağmen oy çokluğu
ile kabul edildiAfyonkarahisar Ticaret
ve Sanayi Odası’nın Aralık ayı olağan
Meclis toplantısı dün yapıldı.
>>4’TE

Yağma yapan şahsı
jandarma yakaladı

Afyonkarahisar’da yol keserek
yağma yapan ve 11 yıl 31 ay
hapis cezasıyla aranan şahıs
jandarma tarafından yakalandı.

>>3’TE

TEKNOFEST 2025 bilgilendirme
toplantısı gerçekleştirildi

Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ)
Teknoloji Yarışmaları
Koordinatörlüğü
tarafından İbrahim
Küçükkurt Konferans
Salonunda
“TEKNOFEST 2025
Bilgilendirme
Toplantısı”
düzenlendi.>>8’DE

Kaçak şahıs yakalandı
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı, aranan şahısların tespi-
ti ve yakalanmasına yönelik yapılan çalışmalara devam ediyor.
Bu çerçevede, hakkında bir kimseyi fuhuşa teşvik etmek veya
yaptırmak veya aracılık etmek veya yer temin etmek suçundan 5
yıl kesinleşmiş hapis cezası bulunan E.A isimli şahıs Salar
beldesinde ekipler tarafından yakalandı. >>3’TE

31 Aralık'ta
Anadolu Gençlik Derneği - Milli Gençlik Vakfı her
yıl olduğu gibi bu yıl da Mekke’nin Fethi program-
larını tüm iller ve ilçelerin yanı sıra Avrupa, KKTC
ve Azerbaycan’da düzenleyecek. >>2’DE

Mekke'nin Fethi
ve Kudüs gecesi

İklim değişikliği ve Türlerin
korunması konuşuldu

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Doğa Koruma
Biyoizlem Uygulama ve Araştırma Merkezi tarafından “İklim
Değişikliği ve Türlerin Korunması: Deniz Kaplumbağaları ve
Kutup Araştırmaları” konferansı düzenlendi.>>2’DE

Okul Sporları Voleybol
Küçük Erkek Müsabakaları
Çiğiltepe Spor Salonu’nda
sona erdi. Turnuvanın
tamamlanmasının ardından
dereceye giren
sporcular için ödül töreni
düzenlendi. Ödüller, Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz
Erşen ve Şube Müdürü Adil
Kamberoğlu tarafından
takdim edildi.>>7’DE

Voleybol küçük erkek
müsabakaları sonuçlandı

Çocukları daha iyi korumanın
tedbirleri görüşüldü
Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde Çocuk Koruma İlçe
Kurulu Toplantısı Şuhut Kaymakamı İzzet Cem Eser
öncülüğünde yapıldı.>>3’TE

Fuhuş suçundan aranan şahıs yakalandı
Afyonkarahisar’da hakkında bir kimseyi fuhuşa teşvik etmek
veya yaptırmak veya aracı olmak veya yer temin etmek
suçundan 7 yıl 11 ay 21 kesinleşmiş hapis cezası bulunan
şahıs jandarma ekipleri tarafından yakalandı. >>3’TE

““İİssllââmm  SSaannaattıınnddaa  KKııyyaammeett  
TTaassvviirrlleerrii””  AAnnllaattııllddıı

Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ)
Ahmet Şemseddin
Karahisari Sanat

Uygulama ve
Araştırma Merkezi
tarafından “İslâm

Sanatında Kıyamet
Tasvirleri” konulu

konferans 
düzenlendi.>>8’DE
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İklim değişikliği ve Türlerin 
korunması konuşuldu
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Doğa Koruma Biyoizlem Uygulama ve Araştırma Merkezi tarafından “İklim

Değişikliği ve Türlerin Korunması: Deniz Kaplumbağaları ve Kutup Araştırmaları” konferansı düzenlendi.

Erdal Akar Konferans Salonunda düzenlenen
konferansa; Doğa Koruma Biyoizlem
Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürü

Prof. Dr. Uğur Cengiz Erişmiş, Aydın Adnan
Menderes Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Oğuz Türkozan, Zonguldak Bülent Ecevit Üniver-
sitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mustafa Sözen ile
birlikte akademik personel ve öğrenciler katıldı.
Prof. Dr. Uğur Cengiz Erişmiş yaptığı açış konuş-
masında iklim değişikliğinin sadece çevresel, iklim
olayları ile ilgili olmadığını belirterek iklim değişik-
liğinin yaşam tarzının tam içerisinde olduğunu
söyledi.

“TÜBİTAK PROJESİYLE KUTUP
ARAŞTIRMALARINA ÇIKTIK”

Zonguldak Bülent Ecevit Üniversitesi Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Mustafa Sözen, Güney ve Kuzey
Kutbuna giderek yaptığı araştırmalar hakkında
öğrencilere bilgi verdi.  Sözen, “Kutuplarda yap-
tığımız çalışmalarda, yunusları fotoğraflayarak tür-
lerini ve bulunmaz alanlarda yuvalarının olup
olmadığını belirliyorduk ve yüzgeçlerindeki
izlerinden dolayı bireyleri tanımaya çalışıyorduk.
Çalışmalardan sonra benim memeli araştır-
malarım deniz memelisine doğru olmaya başladı”
dedi. TÜBİTAK’ın kutup araştırmaları için çıktığı
projeye, balina üzerine yapılan çalışmayla başvur-
duğunu ifade eden Sözen, “Canlı bilimleri
içerisinde kutup biyoçeşitliliği alanı bizim için
uygun görüldü. Benim gidip her iki kutupta da bali-
na gözlemleri yapıp bunların kayıtlarını alıp
fotoğraflarını çekmem gerekti. Haziran 2022’de
desteklenmesi için karar verilen 10 projeden birisi
oldu. Birinci seferimiz Kuzey Kutbu seferimizdi.
Kuzey Kutbu seferine Norveç’ten başladık.
Norveç’ten çıktıktan sonra etrafımızda çok miktar-

da kuş görünmeye başladı. Hemen ardından çok
fazla balinaya denk geldik. Öğrendik ki kuşlar, bali-
naları takip ediyorlar ve balinaların aşağıdan yüz-
eye çıkardıkları besinler ile besleniyorlar” diye
konuştu.

“80 DERECE KUZEY 
ENLEMLERİNE ULAŞTIK”

Sözen, Kuzey ve Güney Kutbuna dair diğer
gözlemlerini şu sözlerle anlattı: “Balinalar nefes
alıp verirken çok yoğun bir buhar oluşturuyorlar.
Bu da balinaların su püskürtüyormuş gibi bir
görüntüye sahip olmasına neden oluyor.
Balinaların kuyruklarının altındaki desen deriye
benziyor. Kuyruklarının altındaki fotoğrafı çek-
tiğiniz zaman daha önce de çekilen aynı balinanın
başka kayıtlarına ulaşabiliyorsunuz. Kuzey
Kutbuna yaklaştıkça denizin üzerinde buzlar
görünmeye başladı. 80 derece enlem noktasına
kadar geldik. Doğuya doğru ilerledik, oradaki
adaları da görerek güneye doğru ilerledik.
Norveç’in ücra bir adasında Svalbard Küresel
Tohum Kasası bulunmaktadır. Bir gün dünya,
yaşanan nükleer savaşta yok olursa, dünyayı
tekrar bitkilendirebilmek için adanın altında nük-
leer saldırıya dayanıklı bir bitki tohum deposu
yapılmıştır.”

“İKLİM DEĞİŞİKLİĞİNİN HIZI HAYVANLARIN
İKLİME ADAPTE OLMASINI ENGELLİYOR”

Aydın Adnan Menderes Üniversitesi Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Oğuz Türkozan ise deniz
kaplumbağaları hakkında bilgi verdiği konuş-
masında, iklim değişikliğinin ne olduğunu, bu iklim
değişikliği kapsamında neden deniz
kaplumbağalarının çalışıldığını, iklim değişikliği ile
deniz kaplumbağalarında yapılan çalışmaların
nasıl uyum gösterdiğini ve iklim değişikliğinin olup

olmadığını modern organizma üzerinden anlattı.
Türkozan, iklimin kısa süreli çalışmalar sonunda
ifade edilemeyeceğini belirterek, “Yeryüzünün her-
hangi bir yerinde uzun yıllar boyunca yaşanan ya
da gözlemlenen tüm hava koşullarının ortalama
özellikleri iklimi ifade etmektedir. Hava olaylarının
sıklıkları, zamansal dağılımları, ekstrem olayların
hepsi iklimi oluşturuyor. Yani iklim uzun süreli
gözlemlenen değerlerden oluşmaktadır. 2-3 yıllık
çalışmalarımızla iklimi gözlemlediğimizi söyleye-
meyiz” dedi.

“CHELONİA MYDAS TEHDİT ALTINDA”
Deniz Kaplumbağalarının dünyada yaşayan 7 türü
olduğu bilgisini kaydeden Türkozan, “Türkiye’de 7
türden sadece Caretta Caretta ve Chelonia Mydas
yani yeşil deniz kaplumbağası yuva yapmaktadır.
Deri sırtlı deniz kaplumbağası yaklaşık üç metre
kadar olabiliyor ve 600 metre kadar derine dala-
biliyor. Bizim sahillerimizde üremiyorlar. Ama
düzensiz olarak Ege’de ve Akdeniz’de görülebiliy-
orlar. Deniz Kaplumbağalarında diğer kara
kaplumbağaları gibi halkalar bulunmadığından
dıştan bakılarak yaşları belirlenemiyor” diye
konuştu. Deniz kaplumbağalarının deniz ve kara
arasındaki enerji transferi için önemli hayvanlar
olduğunu ifade eden Türkozan, “Deniz
kaplumbağaları yumurtalarını karaya bırakır.
Bunların bir kısmı denize döner ama yumurta
artıklarının bir kısmı av olur. Arta kalanlar toprağın
içerisinde ayrıştırıcılar tarafından tüketilir. Deniz
kaplumbağaları, Dünya Koruma Birliği tarafından
yapılan değerlendirmeler sonucunda hem küresel
hem de bölgesel düzeyde 4-5 yılda bir uzman gru-
pları tarafından değerlendirilir. En son yapılan
değerlendirmelerde Chelonia Mydas’ın tehdide
yakın düzeyde olduğu tespit edildi” diye konuştu.
Konferans, soru cevap bölümünün ardından
teşekkür belgelerinin verilmesi ve plaket
takdimiyle sona erdi. >>HÜDAYİ ACAR

Başkan Koyuncu ve Bakan Göktaş’tan
Emirdağ için güç birliği

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu, Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş 
ile başkentte bir araya gelerek,
ilçenin geleceğini şekillendirecek
önemli bir görüşme gerçekleştirdi. 
Ziyarette, Emirdağ’ın gelişimine katkı sağlayacak projeler, sosyal
hizmetler ve ilçenin ihtiyaçları üzerine detaylı fikir alışverişinde
bulunuldu. Başkan Koyuncu, Bakan Göktaş’a Emirdağ’a olan
ilgisinden dolayı teşekkür ederek; "Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanımız, Hemşerimiz Sayın Mahinur Özdemir Göktaş
Hanımefendi ile şehrimize dair verimli bir görüşme gerçek-
leştirme fırsatı bulduk. Nazik Kabulleri için kendilerine şehrimiz
ve şahsım adına teşekkürlerimi arz ediyorum." ifadelerini
kullandı. >>İZZET IŞIK

Mekke'nin Fethi
ve Kudüs gecesi
31 Aralık'ta 
Anadolu Gençlik Derneği - Milli
Gençlik Vakfı her yıl olduğu gibi
bu yıl da Mekke’nin Fethi 
programlarını tüm iller ve
ilçelerin yanı sıra Avrupa, KKTC
ve Azerbaycan’da düzenleyecek. 
31 Aralık Salı günü Afyonkarahisar merkezde
Şehit Kerim Üye Konferans Salonu’nda
düzenlenecek program aynı zamanda Dinar
ve Sandıklı’da da düzenlenecek. Yüz binlerce
Peygamber (S.A.V.) sevdalısının iştirak ede-
ceği fetih programlarının ana teması ise Kudüs
olacak. "Allah'a ve Ahiret Günü'ne iman eden-
ler Medine'de toplansın!" serlevhası altında
düzenlenecek olan programlar, "Mekke'nin
Fethi ve Kudüs Gecesi" ismini taşıyacak.

SİYER-İ NEBİ ÖDÜL 
TÖRENİ’DE YAPILACAK

Türkiye’nin en büyük gençlik hareketi olan
Anadolu Gençlik Derneği (AGD) - Millî Gençlik
Vakfı (MGV), her yıl düzenlediği Mekke’nin
Fethi programının 1394’üncü yıl dönümünü
"Mekke'nin Fethi ve Kudüs Gecesi" temasıyla
düzenleyecek. Vatandaşlar tarafından büyük
ilgi gören programlar, bu yıl Filistin’e ve
mazlum coğrafyalara destek için Mekke’nin
Fethi ve Kudüs Gecesi olarak; tüm Türkiye’de
yüzlerce noktada, Avrupa, KKTC ve
Azerbaycan’da yoğun katılımlarla gerçekleştir-
ilecek. Afyonkarahisar merkezde 31 Aralık Salı
günü saat 20:00’da Şehit Kerim Üye
Konferans Salonu’nda düzenlenecek pro-
gramda aynı zamanda Liseler Siyer-i Nebi
yarışmasına katılıp dereceye giren öğrencilere
ödülleri verilecek. Bunun yanında Kur’an-ı
Kerim ziyafeti, ezgi-marş, şiir dinletisi ve sine
vizyon gösterimleri de olacak.

İSLAM ORDUSU GİBİ 
FETİH İÇİN BİR ARAYA GELELİM

Anadolu Gençlik Derneği tarafından 31 Aralık 2024
akşamı yüzlerce noktada düzenlenecek olan progra-
ma dair açıklamada bulunuldu. Konuya dair yapılan
açıklamada, "Efendimizin(sav) buyruğu üzere
toplanan İslam ordusu gibi iman, aşk ve azimle
Kudüs'ün Fethi için bir araya gelelim!" ifadeleri 
kullanıldı.  >>KADER KAYA
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Çocukları daha iyi korumanın
tedbirleri görüşüldü Afyonkarahisar'ın

Şuhut ilçesinde
Çocuk Koruma İlçe
Kurulu Toplantısı
Şuhut Kaymakamı
İzzet Cem Eser
öncülüğünde yapıldı.
Şuhut Kaymakamlığı makamında
gerçekleşen toplantıya Şuhut
Kaymakamı İzzet Cem Eser'in yanı
sıra, Şuhut Belediye Başkanı Muhittin
Özaşkın, Şuhut Cumhuriyet
Başsavcısı İbrahim Selim Yazıcı,
Şuhut İlçe Sağlık Müdürü Şafak Köse,
Şuhut İlçe Tarım ve Orman Müdürü
Yavuz Arslan Tür ve protokol üyeleri
eşlik etti. Toplantıda, çocukların daha
iyi korunması ve haklarının gözetilmesi
için alınacak tedbirler ile ilgili fikir
alışverişlerinde bulunuldu. Şuhut
Kaymakamlığı resmi sosyal medya
hesabından yapılan açıklamada,
"Kaymakamımız İzzet Cem Eser
başkanlığında, ilgili kurum amirleriyle
beraber 5395 sayılı Çocuk Koruma
Kanunu çerçevesinde Çocuk Koruma
İlçe Kurulu Toplantısı gerçekleştirildi.
Toplantıda, çocukların daha iyi korun-
ması ve haklarının gözetilmesi için alı-
nacak tedbirler konuşuldu" ifadelerine
yer verildi.  >>HÜDAYİ ACAR 

Fuhuş suçundan aranan
şahıs yakalandı
Afyonkarahisar’da hakkında bir kimseyi fuhuşa teşvik
etmek veya yaptırmak veya aracı olmak veya yer temin
etmek suçundan 7 yıl 11 ay 21 kesinleşmiş hapis cezası
bulunan şahıs jandarma ekipleri tarafından yakalandı. 

Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı,
aranan şahısların tespiti
ve yakalanmasına yönelik
çalışmalarına devam ediy-
or. Bu çerçevede, hakkın-
da bir kimseyi fuhuşa
teşvik etmek veya yaptır-
mak veya aracı olmak
veya yer temin etmek
suçundan 7 yıl 11 ay 21
gün kesinleşmiş hapis
cezası bulunan F.G. isimli
şahıs ekipler tarafından
Sandıklı’da yakalandı.
Yakalanan şahıs,
çıkarıldığı mahkemece
tutuklanarak
Afyonkarahisar T Tipi
Kapalı Ceza İnfaz
Kurumuna teslim edildi.
>>MEVLÜT TINAS

Özel hayata ilişkin 
görüntü ve sesi ifşa eden
şahsı jandarma yakaladı
Afyonkarahisar’da hizmet nedeniyle

görevi kötüye kullanma ve özel hayata
ilişkin görüntü ve sesi ifşa etmek
suçundan 13 yıl 6 ay hapis cezası

bulunan bir şahsı jandarma yakaladı.
Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı tarafından
aranan şahısların tespiti ve
yakalanmasına yönelik
çalışma yapıldı. Yapılan
incelemelerde H.A.Ş. isimli
şahsın hizmet nedeniyle
görevi kötüye kullanma ve
özel hayata ilişkin görüntü
ve sesi ifşa etmek suçun-
dan 13 yıl 6 ay hapis ceza-
sıyla arandığı belirlendi.
Ardından şahsın peşine
düşen ekipler şüpheliyi
Emirdağ ilçesinde yakala-
yarak gözaltına aldı. Şahıs
işlemleri sonrası sevk
edildiği mahkeme tarafın-
dan tutuklanarak cezaevine
gönderildi. 
>>MEVLÜT TINAS

Yol keserek yağma yapan şahsı jandarma yakaladı
Afyonkarahisar’da yol
keserek yağma yapan ve 
11 yıl 31 ay hapis cezasıyla
aranan şahıs jandarma
tarafından yakalandı.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı tarafından
aranan şahısların tespiti ve yakalanmasına yönelik
çalışma yapıldı. Çay ilçesinde devriye gezen ekipler
durumundan şüphelendikleri bir şahsı durdurarak
kimlik sorgulaması yaptı. İsminin E.D., olduğu belir-
lenen şahsın yol kesmek suretiyle yağma suçundan
11 yıl 31 ay hapis cezasıyla arandığını tespit etti.
Ardından gözaltına alınan şahıs işlemleri sonrası
sevk edildiği mahkeme tarafından tutuklanarak
cezaevine gönderildi. >>KADER KAYA

Kaçak şahıs yakalandı
Afyonkarahisar jandarma ekipleri hakkında 5 yıl kesinleşmiş
hapis cezası bulunan şahsı yakalayarak cezaevine gönderdi. 

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı,
aranan şahısların tespiti ve yakalanmasına
yönelik yapılan çalışmalara devam ediyor.
Bu çerçevede, hakkında bir kimseyi fuhuşa
teşvik etmek veya yaptırmak veya aracılık
etmek veya yer temin etmek suçundan 5

yıl kesinleşmiş hapis cezası bulunan E.A
isimli şahıs Salar beldesinde ekipler tarafın-
dan yakalandı. Yakalanan şahıs, çıkarıldığı
mahkemece tutuklanarak Afyonkarahisar T
Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna teslim
edildi.  >>İZZET IŞIK

Valilikten yağış uyarısı
Afyonkarahisar Valiliği'nden yağış konusunda uyarı yapılarak, kentte beklenen yağışın 

öğle saatlerinde başlayacağı ve akşam saatlerinde kara dönüşmesinin beklendiği belirtildi.
Konu ile ilgili Afyonkarahisar
Valiliği'nden yapılan yazılı açıkla-
mada şu ifadelere yer verildi:
"Bugün öğle saatlerinde yağmur
şeklinde başlaması beklenen
yağışların, akşam saatlerinde
karla karışık yağmur ve kar şek-
line dönüşmesi, yağışların
pazartesi sabah saatlerine kadar
aralıklı olarak İl genelinde devam
etmesi tahmin edilmektedir.İl
genelinde gece saatlerinde daha
etkili olmak üzere beklenen
aralıklı kar yağışları sebebiyle;
yüksek kesimlerde yer alan
geçitler bölgesi ile karayolları
ağında ulaşımda yaşanabilecek
aksamalara karşı dikkatli ve ted-
birli olunmalıdır.">>İHA

Huzurevi sakinlerine ve personeline
ilk yardım eğitimi verildi
Afyonkarahisar Aile ve Sosyal
Hizmetler İl Müdürlüğü, Atatürk
Sağlık Hizmetleri Meslek
Yüksekokulu, Engelsiz AFSÜ
Koordinatörlüğü, AFSÜ İlk
Yardım ve Arama Kurtarma
Topluluğu ve İnsani Yardım
Arama Kurtarma (İYAK) iş birliği
ile Bolvadin Huzurevinde ikamet
eden yaşlı ve engelli bireyler ile
hizmet veren bakım 
personellerine Yaşlı ve Engelli
Odaklı İlk Yardım Eğitimi verildi.
“İlk Yardımda Engel Kalmasın” sloganı
ile verilen eğitimde düşmeye bağlı
yaralanma ve kırıklarda, bayılma ve
hipoglisemi gibi bilinç bozukluklarında ve
göğüs ağrısında ilk yardım, kalp krizinde
temel yaşam desteği ve otomatik şok
cihazı (OED) kullanımı, havayoluna
yabancı cisim kaçmasında heimlich
manevrası yapılması gibi ilk yardım
müdahaleleri uygulamalı olarak anlatıldı.
Eğitim sayesinde huzurevi sakinleri ve
çalışanları ilk yardım konusunda farkın-
dalık sahibi oldu. >>İZZET IŞIK
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Kışın egzamanın etkilerini
azaltmanın yolları Kış aylarının en zorlayıcı

durumları arasında cilt sorunları
yer almaktadır. Özellikle de
dışarıdan kapalı ortama 
girilmesi cildin kurumasına ya
da çatlamasına sebep 
olabilmektedir. Bu durum en
fazla egzamaya yatkın ciltleri
etkilemektedir. Uzm. Dr. Nilsu
Salih, “Egzamaya karşı 
doğrudan cilde temas edecek
kumaşlar konusunda seçici
olun” diyerek egzama ve 
egzamanın etkilerini azaltmanın
yolları hakkında bilgi verdi. 

Hava sıcaklıklarındaki değişimlerden en
fazla cilt etkilenmektedir. Egzamaya
yatkın cilt tipine sahip olan kişiler soğuk

havalarda bazı zorluklarla karşılaşabilmektedir.
Dermatoloji Uzmanı Dr. Nilsu Salih, “Genellikle
egzama olarak bilinen atopik dermatitle yaşayan
birçok kişi için kış ayları zorlu olabilir. Atopik der-
matitte cilt bariyeri yani koruyucu tabaka bozulur
ve böylece cilt daha hassas hale gelir. Dışarıdaki
soğuk havadan içerideki sıcak ve kuru havaya
geçiş döngüsü, cildin kurumasına ve çatlaması-
na neden olabilir” dedi. 
KIYAFET SEÇİMLERİ GÖZDEN GEÇİRİLMELİ 
Egzamanın ellerde, avuçlarda ve parmak üst-
lerinde derin çatlaklara, soyulmalara, kabarcık-
lara neden olabileceğini ifade eden Uzm. Dr.
Nilsu Salih, “Egzamaya sahip olanların ortam
sıcaklığındaki ani değişikliklerden kaçınması
gerekir. Örneğin cildin soğumasını önlemek için
dışarıdayken eldiven, atkı ve şapka giymek
soğuktan koruyacaktır. Doğrudan cilde temas
edecek kumaşlar konusunda da seçici olmak
gerekir çünkü bazı malzemeler egzamayı daha
da kötüleştirebilir. Pamuk ve bambu gibi
yumuşak, doğal malzemeler tercih edilmeli ve
tahriş edici olabilecek kaba yün veya polyester
gibi kaşındırıcı malzemelerden kaçınılmalıdır”
ifadelerini kullandı. 

SICAK SUYLA DUŞ ALMAK CİLDİN DOĞAL
DENGESİNİ ETKİLER 

Ellerin sıcak suyla yıkanmasının egzama açısın-
dan olumsuz etkileri olabileceğine değinen Uzm.
Dr. Nilsu Salih şöyle devam etti: “Soğuk havalar-
da kapalı ortama girildiğinde ellerin sıcak suyla
yıkanması cazip gelse de sıcaklıktaki hızlı
değişim cildi tahriş edebilir ve bu yüzden sıcak su
kullanmadan önce ısınana kadar beklemek
gerekmektedir. Hava soğuk olduğunda buharlı
sıcak bir duşa da direnmek zor olabilir ancak çok
uzun süre duş almak özellikle kışın sıcak suyla
duş almak cildin doğal yağlarını yok eder. Ilık
suyla, 10 dakikayı aşmayan kısa süreli bir duş ve
sonrasında vücudun nemlendirilmesi daha uygun
olacaktır.” 

EGZAMANIN EN ÖNEMLİ
TEDAVİSİ NEMLENDİRMEK 

Nemlendirmenin egzamalı cilt bakımının önemli
bir parçası olduğuna ve bunun özellikle kış
aylarında daha da önem kazandığına dikkat
çeken Uzm. Dr. Nilsu Salih, “Tahriş edici mad-
delere karşı korunmak ve kaşıntıyı kontrol etmek
için sabah ve akşam ve cilt ıslandığında, özellikle
duştan sonra cildi nemlendirmek gerekir.
Nemlendirici tercihinde kış aylarında yağ bazlı
seçimler yapılmalıdır. Cildi soğuk ve kuru kış
havasından korumak için kişilerin daima yanların-

da nemlendirici taşımaları, günde birkaç kez bol
miktarda nemlendirici uygulamaları önemlidir”
şeklinde konuştu. 

KIŞ AYLARINDA VİTAMİN D 
TAKVİYESİ İHMAL EDİLMEMELİ 

Kış aylarında D vitamini alımının önemli olduğunu
belirten Uzm. Dr. Nilsu Salih, “Kış aylarında
güneş daha az ortaya çıkar ve bu nedenle cildin
kendini onarması için ihtiyaç duyduğu D vitamini-
ni alması zorlaşır. Bu yüzden kış aylarında vita-
min D takviyesi almak önemlidir. Bütün bu önlem-
lerin alınmasına rağmen geçmeyen egzama
durumu varsa bir dermatoloji uzmanına başvur-
mak gerekir. Kişilerin durumuna göre en uygun
egzama hafifletici tedavi yöntemlerini derma-
tologlar önerir” dedi. >>İHA

ATSO Meclisi’nde “zam” tartışması
ATSO Yönetimi yüzde 60 zam
önerirken bazı Meclis üyeleri
asgari ücrete yüzde 30 zam
geldiğini, yeniden değerleme
oranının yüzde 43 olarak belir-
lendiğini söyleyerek ATSO’nun
yüzde 60’lık zammına itiraz
ettiler. ATSO’nun 2025 bütçesi
zamma itiraz edenlerin şerhine
rağmen oy çokluğu ile kabul
edildiAfyonkarahisar Ticaret ve
Sanayi Odası’nın Aralık ayı
olağan Meclis toplantısı dün
yapıldı. ATSO Meclis
Toplantısı’na “aidatlara yapılan
zam” konusu damga
vurdu.ATSO Meclis toplan-
tısının rutin gündem mad-
delerinin ardından toplantı gün-
deminin 5’inci ve 6’ıncı mad-
delerinde yer alan 2025 yılı
kayıt ücreti yıllık aidat tarifesi
tasdiki ile 2025 yılı hizmetler
karşılığında ücret tarifesinin

tasdiki maddelerine geçildiğinde ATSO
Meclis üyelerinden bir kısmı artış oran-
larına itirazda bulundu.ATSO’nun 2025
yılında aidat ve hizmet ücretlerine yüzde
60 zam yaptığına işaret eden bazı ATSO
Meclis üyeleri, “Asgari ücrete yüzde 30
zam gelmişken, ülke ekonomisinde
yeniden değerleme oranı yüzde 43
olmuşken, ATSO’nun hizmet ve aidat
bedellerine yüzde 60 zam yapılması
doğru değildir” görüşünü savundu.%60
zam oranının fazla olduğunu savunan
ATSO Meclis üyeleri ile % 60 zam
oranının mevzuata göre yapıldığını
savunan Meclis üyeleri arasında
yaşanan tartışmalar arasında oylamaya
geçildi. Yapılan oylama sonucunda fiyat
artışını fazla bulan üyelerin şerhiyle bir-
likte ATSO’nun 2025 yılı bütçesi oy çok-
luğu ile onaylandı.ATSO’nun 2025 yılı
aidat ve hizmet fiyatlarında yüzde 60
oranında artışa gitmesiyle ilgili değer-
lendirme ve tartışmalar devam 
ediyor.>>İZZET IŞIK

ATSO Meclis toplantısında 2025 yılında alınacak olan aidat ve hizmet bedelleri oylandı. 
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"Depreme hazır mıyız?"
Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın ev sahipliğinde “Depreme Hazır Mıyız?” söyleşisi

gerçekleşti. Japon Deprem Uzmanı, Yüksek Mimar ve İnşaat Yüksek Mühendisi
Yoshinori Moriwaki deprem hakkında farkındalığı artırıcı bir söyleşi gerçekleştirdi.

Programa, Belediye Başkanı Burcu Köksal, Başkan Yardımcılarımız Eylem Ayar, Erkan
Uysal, Birim Müdürlerimiz, Siyasi Parti İl Başkanları ve çok sayıda vatandaşımız katıldı.

Programın açış konuşmasını yapan Belediye
Başkanı Burcu Köksal, şehrimizin bir
deprem şehri olduğunu, fay hatlarının

geçtiği bir şehir olduğunu belirterek, “6
Şubat 2023 tarihinde yaşanan
Kahramanmaraş merkezli depremler,
hepimizin hafızasında derin izler
bıraktı. Bu felakette 50 bini aşkın
insanımız hayatını kaybetti, on bin-
lerce vatandaşımız yaralandı ve
milyonlarca insanımız felaketten etk-
ilendi. Böylesi büyük bir yıkımın
tekrar yaşanmaması için ülke
genelinde her şehirde daha dirençli bir
yapılaşma ve bilinç oluşturulması
gerektiği açıktır.” dedi.

“ÖNCELİĞİMİZ DEPREME 
KARŞI HAZIRLIK”

Afyonkarahisar Belediyesi olarak depreme karşı
hazırlıkların öncelikli gündem maddelerimizde yer
aldığını vurgulayan Başkan Burcu Köksal, “Vatandaşlarımızın
hayatını korumanın, sosyal sorumluluğun en önemli unsuru
olduğuna inanıyoruz. Onun için ben, Belediye Başkanı olduktan
sonra yerel yönetim olarak depreme karşı ne yapabiliriz? Nasıl
hazırlanabiliriz? Bunun çalışmalarına başladım. Çünkü deprem
hayatımızın bir gerçeği. Ne zaman olacağını ön göremiyoruz
ama olası bir depremde zararı nasıl en aza indiririz, bu işten can
kaybı yaşamadan nasıl çıkabiliriz? Bunun planlamaları için kol-
larımızı sıvadık. Öncelikle başkan yardımcımız ve ilgili birim
müdürlüklerimizle birlikte bir Deprem Master Planı hazırlamaya
başladık.” diye konuştu.

“RİSK TESPİTLERİ YAPILACAK”
Deprem sonrası için hızlı müdahalenin önemine değinen
Belediye Başkanı Burcu Köksal, “Gerekli yazılımlarla, risk
tespitlerinin yapılıp hiçbir binamızın depremde zarar görmeme-
si veya en az zararla depremi atlatabilmesini sağlayacağız.
Bizim için en önemlisi can kaybının yaşanmaması yani bir
hemşehrimizin, bir vatandaşımızın dahi burnunun kanamaması.
Yine deprem sonrası hızlı müdahale için teknolojik alt yapı
kurulması planımız var.  Deprem sonrası ihtiyaç duyulacak
malzemeleri önceden temin edip, bunun depolanmasını sağlay-
acağız. Belediye olarak deprem konusundaki uluslararası kuru-
luşlarla da işbirliği halindeyiz. Ve en önemlisi şehrimizde yeterli
sayıdaki açık ve güvenli toplanma alanlarını oluşturmak. Bizim
görevimiz, her yerleşim yeri için en yakın, en güvenli toplanma
alanının oluşturulması içinde çalışmalarımıza başladık.”
ifadelerini kullandı.

“YÜKSEK BİNAYA İZİN VERİLMEMELİ”
Türkiye geneli fay hatları ile ilgili bilgi veren Uzman Moriwaki,
Afyonkarahisar’a özellikle değindi. Afyonkarahisar’da 31 tane
fay hattı olduğunu belirten Moriwaki, “Burada çok büyük bir
deprem beklemiyoruz. Deprem olabilir ama çok fazla değil.
2002 yılında 6.4 ve 5.8 büyüklüğünde iki kere deprem olduğunu
hatırlıyorsunuzdur. 2024 yılında da deprem oldu. Küçüktü ama
merkeze yakındı. Bu bir uyarı gibi de algılanabilir. Ama yine de
çok büyük bir deprem beklemiyorum. Ayrıca zemin için özellikle
konuşmak lazım, Afyon’da göller var, yükseklikler olmasına rağ-
men düz bir alan diyebiliriz. Genel olarak baktığımızda bir ova
gibi diyebiliriz. Zemine tekrar bakacak olursak, yumuşak bir
zemin var. Alüvyon zemin olarak geçiyor. Tarım için iyi olabilir

ama yüksek bina için çok uygun olmayan bir zemin
var. Çok kötüden biraz iyi. Zemin için çok iyi

diyemem. Genel olarak bina için çok kötü
bir zemin olduğunu söyleyebilirim.

Belediye Başkanı da karar vermiş, yük-
sek binaya bundan sonra izin ver-
meyecek. 3-4 kattan yüksek ev yapıl-
maması kararı çok uygun. Yapay
bina yapılmasını öneriyorum.
Afyon’un da böyle olması lazım.
TOKİ’de yüksek olması olabilir
orada zemin iyi olduğu için. Onun
haricinde fazla yüksek binanın olma-

ması lazım.” dedi.
“TÜRKİYE DÜNYADA ÜÇÜNCÜ SIR-

ADA”
Türkiye ve Japonya’da gerçekleşen

depremlerin karşılaştırmasını yapan Deprem
Uzmanı Yoshinori Moriwaki, “Üzülerek söylemek

gerekirse depremlerdeki ölü sayısına bakıldığında
Türkiye’nin dünyada üçüncüsü olması çok üzücü. Bu durumun
acilen düzeltilmesi gerekiyor. Bina hataları var. Bundan sonra
böyle olmaması lazım.” dedi.

“KAÇAK YAPILARA İZİN VERMEMEK LAZIM”
1999 depreminde kendisinin de Türkiye’de olduğunu, yaşanan
büyük depreme tanıklık ettiğini belirten Yoshinori Moriwaki, bu
durumun ne kadar üzücü olduğunu belirtti. 2001 yılında Yapı
Denetim sisteminin birinci derece deprem riski taşıyan şehirler-
imizde başladığını söyleyen Moriwaki, “Buradaki sıkıntı, 21
milyon yapı stokunun %50’den fazlası izinsiz, yani kaçak bina.
Belediyelere doküman verilmemiş demektir. Belediyenin haberi
yok. Tabi belediyenin haberi olmayınca yapı denetiminin de
haber olmuyor. Kahramanmaraş Depremi’ne bakacak olursak
eğer yapı denetim yapılan binalarda hasar yoktu, yani bir bina
doğru düzgün yapılırsa o binalarda hasar olmuyor. Bundan son-
rası için izinsiz, kaçak yapılara izin vermemek lazım. Belediye
Başkanının dediği gibi yumuşak zeminde 4 kattan fazlasına izin
verilmemesi gerekir. Daha yüksek yapmak için kazıklı bir sistem
yapmak, zemini depreme uygun hale getirmek lazım.” ifadeleri-
ni kullandı. >>MEVLÜT TINAS

SGK ile AFSÜ arasında 2025
Bütçe Protokolü imzalandı

Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversite Hastanesi
(AFSÜ) ve AFSÜ Ağız ve Diş Sağlığı Uygulama ve

Araştırma Merkezi için Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) ile
“Sağlık Kurumlarında Global Bütçe Protokolü” imzalandı.
AFSÜ Rektörü Prof. Dr. Nurullah
Okumuş, Ankara’daki SGK binasında,
Genel Sağlık Sigortası Genel
Müdürlüğü ile yapılan olağan toplantının
ardından bütçe protokolüne imza attı.
Protokol ile 2025 yılında AFSÜ
Hastanesi ile AFSÜ Ağız ve Diş Sağlığı
Uygulama ve Araştırma Merkezi’ne
ödenecek bütçe belirlendi.Protokolün
AFSÜ’nün sağlık hizmet sunumunu
daha da geliştirmesine katkı sağlaya-
cağını belirten Rektörümüz Prof. Dr.
Okumuş, şu değerlendirmeleri yaptı:
“SGK ile kurumumuzun ihtiyaçları
doğrultusunda yürüttüğümüz görüşmel-
er sonucu imzaladığımız Global Bütçe
Protokolü ile sağlık uygulama ve araştır-
ma merkezlerimizin 2025 yılı hizmet

ödenekleri belli oldu. Protokolün imza-
lanmasında emekleri olan başta Çalış-
ma ve Sosyal Güvenlik Bakanımız
Sayın Vedat Işıkhan’a, SGK Başkanı
Dr. Raci Kaya’ya, Genel Sağlık
Sigortası Genel Müdürü Doç. Dr. Eren
Usul ve Şube Müdürü Dr. Sevinç Altın’a
teşekkür ediyorum. Protokolümüz,
AFSÜ camiasına ve hastalarımıza
hayırlı olsun.” Görüşmelerde AFSÜ
Ağız ve Diş Sağlığı Uygulama ve
Araştırma Merkezi Başhekimi ve Diş
Hekimliği Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Mehmet Sinan Evcil, AFSÜ Hastanesi
Başhekimi Prof. Dr. Ahmet Ali Tuncer ve
AFSÜ Döner Sermaye İşletme Müdürü
Mahmut Hanoğlu hazır bulundu.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Hukuk Fakültesi’nde “Medya
okuryazarlığı” semineri düzenlendi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)
Hukuk Fakültesi tarafından “Medya
Okuryazarlığı” semineri düzenlendi.

Hukuk Fakültesi Konferans Salonunda düzenlenen seminerde
Afyon Meslek Yüksekokulu (MYO) Öğretim Üyesi Doç. Dr. Ali Fikret
Aydın medya okuryazarlığı ve medyanın işlevleri hakkında bilgi
verdi. Aydın, “Medya bilgileri, fikirleri ve mesajları taşıyan bir ortam.
En önemli işlevleri; haber ve bilgi verme, toplumsallaştırma, eğitim,
eğlendirme, denetim ve eleştiri, kamuoyu oluşturma, kültürel değer-
lerin korunması ve tanıtımdır” dedi. Medya okuryazarlığını, medya
tarafından kişilere ulaşan mesajların süzgeçten geçirilerek eleştirel
bakış açısıyla bakılması olarak tanımlayan Aydın, “Her medyanın
kendine özgü özellikleri mevcuttur ve medya okuryazarı bunun
farkında olmalıdır. Medyadan ulaşan her mesaja inanmamak
gerekiyor. İnternet üzerinde birçok gruplar var, buralardan pay-
laşılan yanlış bilgiler zincirleme şekilde katlanarak artıyor. Bu yüz-
den medya paylaşımlarına eleştirel olarak bakmak gerekiyor” diye
konuştu.

“ÇOCUKLAR MEDYA ORTAMINDA YALNIZ BIRAKILMAMALI”
Gerçek dünya ile medyanın çizmiş olduğu kurgusal dünya arasın-
daki farkı görmek için medya okuryazarlığının var olduğuna dikkat
çeken Aydın, “Medyadan faydalanırken medyanın zararlı etki-
lerinden de korunmamız gerekiyor. Bu alanda çocukları da koru-
mamız lazım. Bir aile çocuğunu sokak ortasına bırakamayacağı gibi
medya ortamında da yalnız bırakmamalıdır. Çocukların yalnızca
internet üzerinde izledikleri değil alıp okudukları kitaplar da aile
gözlemi altında olmalıdır. Medya içeriklerinden dolayı fobisi gelişen
insanlar dahi var” dedi.  Pandemi döneminde çok fazla yanlış bil-
ginin yayıldığını ifade eden Aydın, “Bu dönemde birçok parodi
haberleri yayınlanmıştır. Deprem, pandemi gibi kriz dönemlerinde
yanlış bilgi çok hızlı bir şekilde üretiliyor ve yayılıyor. Ayrıca bu tür
haber yazanlar çok fazla yazım yanlışları da yapıyor” ifadelerini kul-
landı. Seminer, soru cevap bölümünün ardından sona erdi.
>>KADER KAYA
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MSB duyurdu: “Son bir haftada 
62 terörist etkisiz hâle getirildi”   
Milli Savunma Bakanlığı (MSB), son bir hafta içerisinde 62 teröristin etkisiz hale getirildiğini duyurdu. 

Milli Savunma Bakanlığı tarafından haftalık
bilgilendirme toplantısı gerçekleştirildi.
Bakanlıkta gerçekleştirilen basın toplan-

tısında konuşan Milli Savunma Bakanlığı Basın

Halkla İlişkiler Müşaviri Tuğamiral Zeki Aktürk,
gündeme dair son gelişmeleri aktardı. Suriye'nin
toprak bütünlüğü ve üniter yapısının korunması
gerektiğini ifade eden Tuğamiral Aktürk,

“Suriye'deki yeni yönetimin tek ordu çağrısını ve
çalışmalarını desteklediğimizi, Suriye yönetimiyle
terörle mücadele konusunda ortak çalışma
arzusunda olduğumuzu, Suriye'nin ve bölgemizin
geleceğinde DEAŞ, PKK/YPG ve uzantıları dâhil
hiçbir terör oluşumuna yer olmadığını ve bunlara
izin vermeyeceğimizi bir kez daha vurguluyoruz.
Suriyelilerin gönüllü, güvenli ve saygın bir şekilde
dönüşlerinin sağlanmasına yönelik çalış-
malarımız devam edecek, bugüne kadar olduğu
gibi bundan sonra da Suriye halkının yanında
olmayı sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı. 

SURİYE'NİN KUZEYİ DÂHİL SON BİR
HAFTADA 62 TERÖRİST ETKİSİZ

HÂLE GETİRİLMİŞTİR
Yurt içinde ve sınır ötesinde gerçekleştirilen
operasyonların kararlılıkla devam ettiğini bildiren
Tuğamiral Aktürk, “Son bir hafta içerisinde 17'si
Irak, 55'i Suriye harekât alanlarında olmak üzere
birliklerimize yönelik 72 taciz ve saldırı girişi-
minde bulunulmuştur. Bölgedeki sivillere de zarar
veren bu taciz ve saldırılara anında ve misliyle
verilen karşılık ve devam eden operasyonlarla
Irak ve Suriye'nin kuzeyi dâhil son bir haftada 62
terörist etkisiz hâle getirilmiştir. Böylece yıl
içerisinde etkisiz hâle getirilen terörist sayısı 3 bin
21'e (Irak bin 464 / Suriye bin 557) ulaşmıştır”
açıklamasında bulundu. Ayrıca Tuğamiral Aktürk,
geçen hafta içerisinde 2 PKK'lı teröristin hudut
karakoluna teslim olduğunu ve Irak'ın kuzeyinde-
ki arama-tarama faaliyetlerinde tespit edilen bir
mağarada çok sayıda silah, mühimmat ve yaşam
malzemesinin ele geçirildiğini duyurdu. 

YASA DIŞI YOLLARLA GEÇMEYE
ÇALIŞIRKEN YAKALANANLARIN 

SAYISI 13 BİN 830 OLMUŞTUR
Hudut hattında etkili ve modern teknolojiye dayalı
tedbirler alındığını hatırlatan Tuğamiral Aktürk,
“Son bir hafta içerisinde 8'i terör örgütü mensubu
olmak üzere 85 şahıs yakalanmış, 1 Ocak'tan
bugüne kadar hudutlarımızdan yasa dışı yollarla
geçmeye çalışırken yakalananların sayısı 13 bin
830 olmuştur. Son bir haftada engellenen 527
şahıs ile birlikte bu yıl içerisinde engellenen kişi
sayısı da 95 bin 340'a ulaşmıştır” diye konuştu. 
SURİYE'NİN YENİ DÖNEMİNDE TSK'NIN ROLÜ 
Milli Savunma Bakanlığı kaynakları ise yeni
dönemde Suriye'nin savunma ve güvenliğine
destek kapsamında Türk Silahlı Kuvvetleri'nin
rolünün ne olacağına dair sorulara şu cevabı
verdi: “Komşumuz Suriye'deki yeni yönetimin
devlet organlarını işler hale getirme çabalarını
takip ediyor ve destekliyoruz.
Cumhurbaşkanımızın direktifleri doğrultusunda,
iki ülke arasında stratejik ilişkiler kurulması ve
çeşitli alanlarda işbirlikleri tesis edilmesine yöne-
lik muhataplarımızla girişimlerde bulunulacaktır.
Bu çerçevede, savunma alanındaki işbirlikleri,
sadece güvenliğimizin pekiştirilmesi değil, aynı
zamanda bölgesel barış ve huzurun tesis edilme-
si adına kritik öneme sahiptir. TSK, Suriye
halkının yanında durmaya ve bu geçiş sürecinde
de kendi görev alanına giren hususlarda destek
olmaya devam edecektir. Dışişleri Bakanlığımızın
koordinesinde hazırlıklarımız devam ediyor.
Suriye'deki devlet organlarının işler hale gelmesi
sonrasında muhataplarımızla karşılıklı görüşmel-
er yaparak hazırlanacak yol haritasına göre
hareket edilecektir.” 

SURİYE'DE SON DURUM
Milli Savunma Bakanlığı kaynakları, Suriye'deki
son duruma ilişkin sorular üzerine “Suriye'de yeni
bir döneme girilmiştir. Suriye artık Suriyelilerindir.
Bugüne kadar olduğu gibi bundan sonra da biz
yine Suriye halkının yanında olmaya devam ede-
ceğiz. Bu kapsamda; terörle mücadeleden taviz
vermeden, Suriye'nin toprak bütünlüğü, siyasi bir-
liği, güvenlik ve istikrarının sağlanması için yeni
yönetimle yakın iş birliği ve koordinasyon
içerisinde olacağız. Münbiç ve Tişrin Barajı'nın
kontrolü tamamen Suriye Milli Ordusu'ndadır.
Terör örgütü son çırpınışlarını yaptığından bilinçli
bir dezenformasyon yaparak kamuoyunda algı
oluşturmaya çalışmaktadır. Terör örgütü tarafın-
dan bu bölgelerde ilerleme kaydedildiğine dair
açıklamaların sahadaki gerçeklikle ilişkisi yoktur.
Kendini iyi bir durumda göstermeye çalışan terör
örgütünün yalanlarına inanmamak gerekmekte-

dir. PKK/YPG terör örgütü ya silah bırakacak ya
da yok olacaktır. Terör örgütünün içinde yer alan
ve Suriye vatandaşı olmayanlar Suriye'yi terk
edecekler. Suriye vatandaşı olanlar da silahı
bırakacak ve yeni sisteme entegre edilip
edilmeyecekleri veya nasıl entegre edilecekleri
Suriye yönetimi tarafından belirlenecektir.
Yaptığımız açıklamalarla ve yeni Suriye yöne-
timiyle gerçekleşen görüşmelerde terör
örgütünün silah bırakmaktan başka şansı
olmadığını, bu konuda kararlılığımızın tam ve
kesin olduğunu aktarıyoruz. Bu konuda yeni
Suriye yönetimi ile fikir birliğinde olduğumuzu
müşahade etmekteyiz” cevabını verdi. 

FRANSIZ SAVAŞ UÇAĞININ KKTC
HAVA SAHASINI İHLALİ 

Bakanlık kaynakları, Fransa'ya ait bir savaş
uçağının Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nin hava
sahasını ihlal etmesiyle ilgili olarak şunları söyle-
di:  “KKTC'nin güvenliğine tehdit oluşturabilecek
her türlü gelişmeyi yakından takip ediyoruz.
Fransa'ya ait uçuşların bölgede yakından takip
edildiği ve koordine içerisinde bulunulduğunu
ifade etmek isteriz. Bahse konu olay hakkında
Fransa Askeri Ataşesi Bakanlığımıza davet
edilmiş ve bölgedeki hassasiyetlerimiz
aktarılmıştır. İletişim kanalları açık tutularak
Fransız muhataplarımızla gerekli değerlendirme
yapılmaktadır. Uluslararası hukuka aykırı şekilde
yapılan tüm faaliyetlere karşı KKTC'nin güven-
liğinin sağlanması, hak ve menfaatlerinin korun-
ması için gerekli askeri ve siyasi tedbirleri almayı
sürdürüyoruz. Geçmişte olduğu gibi bugün ve
yarın da garanti ve ittifak anlaşmaları
çerçevesinde Kıbrıs Türklerinin güvenliği, huzuru
ve refahı için gereken tedbirleri her ne pahasına
olursa olsun almaya devam edeceğiz.” 

YÜKSEK DİSİPLİN
KURULU'NUN TOPLANTISI

Bakanlık kaynakları, Yüksek Disiplin Kurulu'na
sevk edilen Teğmenlerle ilgili 16 Ocak 2025 tari-
hinde gerçekleşecek toplantıya ilişkin soru üzer-
ine şunları söyledi: “Yüksek Disiplin Kurulu, 16
Ocak'ta Teğmenlerin durumunu değerlendirmek
üzere toplanacaktır. Şu anda Teğmenlerin savun-
maları alınmaktadır. YDK'nın bütün verileri değer-
lendireceği gün 16 Ocak'tır. 16 Ocak'ta karar ver-
ilmesi durumunda, hazırlanacak ‘gerekçeli karar'
sonrasında kamuoyu ile paylaşılması
beklenmektedir.” >>İHA 

Bakan Göktaş: "Engelli bireylerin 
iş gücüne etkin katılımını 

artıracak politikalar hedefliyoruz"   
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, "İkincisini
açıklayacağımız eylem planımızın engelli bireylerin iş gücüne etkin

katılımını artıracak politikaları içermesini hedefliyoruz. " dedi.   
Bakan Göktaş, Engelli Hakları İzleme ve
Değerlendirme Kurulunun 75. Yıl Huzurevi
Yaşlı Bakım ve Rehabilitasyon Merkezi'nde
düzenlenen 5. toplantısına katıldı. Çalışma
Grubu'nun hazırladığı rapora ilişkin sonuçların
değerlendirileceği toplantının açılışında
konuşan Bakan Göktaş, engelli bireylerin çalış-
ma hayatına katılmasını arttıracak politikaları
hayata geçirmeyi planladıklarını ve bu yönde
çalışma başlattıklarını söyledi. 

ENGELLİ BİREYLERİN İŞ
GÜCÜNE

ETKİN KATILIMINI
ARTIRACAK 

POLİTİKALAR 
HEDEFLİYORUZ

Engelli vatandaşların çalış-
ma hayatında karşı karşıya
kaldığı meseleleri etraflıca ele
alma imkânı bulacaklarını
söyleyen Göktaş, "Toplumun
değişen ihtiyaçlarını da göz
önünde bulundurarak her konu-
da olduğu gibi istihdam
konusunda da yeni çözümlere
ve yeniliklere ihtiyacımız var. Bu
noktada önümüzdeki dönemde
Engelli Hakları Ulusal Eylem

Planımızın ikincisinin hazırlıklarına başlaya-
cağımızın da bilgisini sizlerle paylaşmak ister-
im. Bu kapsamda ekonomik güvence politika
alanımızdaki faaliyetlerin oluşturulması amacıyla
ilgili tüm tarafların katılımıyla çalıştaylar gerçek-
leştireceğiz. Bu çalıştaylarda özellikle engelli
bireylerin istihdamına ilişkin tüm hususlar etraflı-
ca ele alınacaktır. İkincisini açıklayacağımız
eylem planımızın engelli bireylerin iş gücüne
etkin katılımını artıracak politikaları içermesini
hedefliyoruz. Yeni çözümlerimizin yer alacağı
eylem planımızla da buna ilişkin eğitimlerimizi,
farkındalık çalışmalarımızı ve uygulamalarımızı
sürdüreceğiz" diye konuştu. 

BAKANLIĞIMIZ DİJİTAL ORTAMLARININ
ERİŞİLEBİLİRLİĞİNİ 

SAĞLAMAYA YÖNELİK 
FAALİYETLERİMİZ DE DEVAM EDİYOR 

Toplantıda ele alınacak bir diğer konunun kamu
kurumlarının web sayfalarının erişilebilirliğinin

artırılması olduğunu söyleyen Bakan Göktaş,
"Bakanlık olarak mayıs ayındaki toplantımızdan
bugüne üniversitelerin ve belediyelerin bilgi
teknolojileri birimlerinde görev yapan teknik per-
sonele yönelik 'Erişilebilirlik Atölyeleri: Web
Erişilebilirlik Standartları' eğitimlerini gerçek-
leştirdik. Ayrıca aynı eğitim programını yine
üniversitelerin, kamu kurum ve kuruluşlarının
basın biriminde çalışan personeli için de düzen-
ledik. E-Devlet kapısı ve KADES uygula-
malarının erişilebilirliğinin sağlanmasına ilişkin
TÜRKSAT ve Emniyet Genel Müdürlüğü'ne
teknik destek sağladık. Siz değerli kurumlarımı-
zla yürüttüğümüz iş birliklerinin yanı sıra
Bakanlığımız dijital ortamlarının erişilebilirliğini
sağlamaya yönelik faaliyetlerimiz de devam
ediyor. Bakanlığımızın web sayfasına 'erişilebilir-
lik menüsü' ekleyerek, sayfayı görme veya işitme
gibi farklı engelli kullanıcıların ihtiyaçlarını
karşılamak üzere geliştirdik. Ayrıca Bakanlığımız
web sitelerinin tamamını tüm cihazlar ve
tarayıcılar için kullanıma uygun hale getirdik.
Hem bizim hem de sizlerin bu konudaki değerli
çabalarını yasal bir zemine oturtmak için gerekli
düzenlemelerin hazırlıkları devam ediyor. Web
Siteleri ve Mobil Uygulamaların Erişilebilirliği
Genelgesi'nin hazırlık çalışmalarında son 
aşamaya geldik" dedi. >>İHA 
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Ferhat Gündoğdu: "Artık kulüplerin içinde
olduğu, yönettiği hakemlik sistemine geçiliyor"

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Merkez Hakem Kurulu (MHK)
Başkanı Ferhat Gündoğdu, yeni hakemlik sisteminde, Süper Lig
ve 1. Lig'i ilgilendiren konuları Danışma Kurulu'nun yürüteceğini 
söyledi. Gündoğdu, kulüplerin içinde olduğunu, denetlediği ve 

yönettiği bir hakemlik sistemine geçileceğini, bunun da 
hakemlik sistemi için dönüm noktası olduğunu belirtti.

Türkiye Futbol Federasyonu Başkanı
İbrahim Ethem Hacıosmanoğlu, Süper
Lig Kulüpler Birliği Vakfı üyeleri ve 1.

Lig Futbol Kulüpleri Birliği Derneği ile
TFF Riva Hasan Doğan Millî Takımlar
Kamp ve Eğitim Tesisleri'nde bir araya
geldi. Toplantının ardından TFF
Merkez Hakem Kurulu Başkanı
Ferhat Gündoğdu, basın mensupları-
na açıklamalarda bulundu. Türkiye
Futbol Federasyonu Başkanlığında,
yönetim kurulu ve Kulüpler Birliği
Süper Lig ve 1. Lig Kulüpler Birliği
Vakıf başkanları ve üyeleriyle çok
önemli bir toplantı yaptıklarını ifade
eden Gündoğdu, "Göreve başladığımız
ağustos ayının başlarında ilk yaptığımız
toplantıda, Kulüpler Birliği'nin geçmiş yıl-
lardan gelen bir konu üzerinde bizden bir
talebi olmuştu. Merkez Hakem Kurulu'nun
yeniden yapılanması ve bir şirket adı altında
hakemlik sisteminin yönetimiydi. Biz de o zaman
Futbol Federasyonu yönetimi ve Merkez Hakem Kurulu
olarak buna sıcak baktığımızı ve bu konu hakkında yeteri kadar
çalıştıktan sonra kendilerine düşüncelerimizi ve çalışmalarımızı
raporlayacağımızı, önerilerimizi getireceğimize için söz vermiştik.
O süreden bugüne kadar öncelikle İngiltere ve Almanya modelleri-
ni, İspanya ve Portekiz'deki uygulamaların da orada şirketleşme
adı altında değil ama bu Merkez Hakem Kurulu yapılanması adı
altında, buralarda bir takım incelemeler yaptık. Şirketleşme
modelinin, hakemlik sisteminin daha modern, daha sistematik,
daha profesyonelce yönetimi konusunda iyi örneklerle
karşılaştık. Bunu da Türkiye Futbol Federasyonu yönetimimize
sunduk. Biz böyle bir sistemi uygularsak, 'Nasıl ilerlememiz
gerekiyor ve bu süreç nasıl bir yapılanma gitmemiz gerekiyor?'
Bunu raporladık ve bunu Kulüpler Birliğimize sunduk. Öncelik-
le bir şirketin kurulması ve bu şirket adı altında hakemlik sis-

teminin yönetilmesi, burada şunu belirtmek istiyorum
sadece Süper Lig ve 1. Lig yönetiminden bahsediy-

orum. Çünkü sistem bunu öngörüyor. Bu yönetimi
şirket adı altında yapmak için bir takım statü

değişiklikleri ve yasal mevzuat değişikliği
gerekiyor. Onun için de en doğru zamanla-
manın, en sisteme uygun zamanlamanın
sene sonunda olabileceği öngörülüyor.
Bunun bu süreyi beklerken acaba nasıl bir
yaklaşımla biz bunu tecrübe edinebiliriz ve
bu süre zarfında nasıl doğrularını, yan-
lışlarını geliştirebiliriz, buna biraz
çalışmıştık ve bunu bir dönüşüm süreci adı
altında adlandırdık. Dönüşüm sürecini bir
Danışma Kurulu adı altında bir kurulla Süper

Lig ve 1. Lig hakemlik sistemini kurguladık.
Nasıl çalışıyor? Şu an Merkez Hakem Kurulu,

Süper Lig ve 1. Lig hakemlik sistemini nasıl
yönetiyorsa bu Danışma Kurulu'nun yetkisiyle

yönetilmesini öngörüyor. Nasıl oluşuyor bu danış-
ma kurulu? Diğer ülkelerde bu 3 yönetim kurulu

üyesinin Türkiye Futbol Federasyonu veya ilgili fed-
erasyonunun görevlendirdiği kişiler, 2 kişi de Kulüpler

Birliği’nin görevlendirdiği kişilerden oluyor. Buradaki mantık,
kulüplerin hakemlik sistemi yönetiminde yer alması. Bu yöne-
timin içerisinde bir görevli olarak yer almasını öngörüyor" şek-
linde konuştu.

"BU HAKEMLİK SİSTEMİ İÇİN ÇOK
ÖNEMLİ BİR DÖNÜM NOKTASI"

Neden böyle bir şeyin ihtiyaç olduğuna açıklık getiren Başkan
Gündoğdu, "Günümüzde tartışmaların odağında futbolun özel-
likle en önemli konusu hakemlik gibi görüldüğü için ve bir nok-
tada da hakemlik sistemiyle ilgili önemli eleştiriler olduğu için
en büyük hizmeti alan hakemlikle ilgili kulüpler ve kulüplerin
taraftarları olduğu için bu hakemlik sistem içerisinde kulüplerin
olması da aslında bu işin doğası gereği görülüyor. " ifadelerini
kullandı. >>İHA

Sandıklı’da voleybol turnuvası
finali gerçekleştirildi Sandıklı Belediyesi 

birimleri arasında
düzenlenen voleybol
turnuvasının final maçı
büyük bir heyecanla
gerçekleştirildi.
Finalde Sanbel Müdürlüğü, rakiplerine
üstünlük sağlayarak şampiyonluk
kupasını kazandı. İkinci sırayı Kaplıca
Müdürlüğü alırken, üçüncülüğü ise
Yazı İşleri, Özel Kalem ve Destek
Hizmetleri Müdürlüğü’nün birleşimi
olan takım elde etti. Turnuvanın
Centilmen Takımı unvanını ise İklim
Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü ile
İmar ve Şehircilik Müdürlüğü kazandı.
Ödül töreninde, şampiyon Sanbel
Müdürlüğü'nün ödülü İlçe Kaymakamı
Önder Çengel ve Belediye Başkanı
Adnan Öztaş tarafından takdim edildi.
İkinci olan Kaplıca Müdürlüğü'nün
ödülünü Belediye Başkanı Adnan
Öztaş verirken, üçüncülüğü elde eden
takımın ödülünü Belediye Başkan
Yardımcısı Muhammet Keleş sundu.
Centilmen takımın ödülü ise Belediye
Başkan Yardımcısı Mustafa Köksu
tarafından takdim edildi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Voleybol küçük erkek
müsabakaları sonuçlandı
Okul Sporları Voleybol Küçük Erkek Müsabakaları
Çiğiltepe Spor Salonu’nda sona erdi. Turnuvanın

tamamlanmasının ardından dereceye giren 
sporcular için ödül töreni düzenlendi. Ödüller, Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen ve Şube Müdürü

Adil Kamberoğlu tarafından takdim edildi.
İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, genç sporcuları başarılarından
ötürü tebrik etti. Kasapoğlu, gençlerin spora olan ilgisinin her geçen yıl
arttığını ve okullar arasında düzenlenen bu tür etkinliklerin, sporcu
kimliklerini geliştirmeleri için çok değerli olduğunu vurguladı.
"Gençlerimizin spora olan ilgisi, ülkemizin geleceği için oldukça umut
verici. Voleybol gibi takım oyunları, gençlerimize sadece fiziksel güç
kazandırmakla kalmaz, aynı zamanda takım ruhu, iş birliği ve azim
gibi değerleri de öğretir. Bizler, bu tür organizasyonları destekleyerek
gençlerimizin her alanda daha başarılı olmasına katkı sunmayı hede-
fliyoruz" şeklinde açıklamalarda bulundu. Kasapoğlu, ayrıca okul
sporlarının gençlerin geleceğe hazırlanmasında çok önemli bir yeri
olduğunu, gençlerin hem bedensel hem de zihinsel gelişimlerine katkı
sağladığını belirtti. Genç sporcuların sadece okulda değil, sosyal
yaşamda da başarılı olabilmesi için her türlü desteğin verilmesi gerek-
tiğini söyledi. Müsabakaların sonuçları ise şöyle sıralandı; 1.Sülün
Balı-Mubahat Açıkgözoğlu Ortaokulu, 2.Mareşal Fevzi Çakmak
Ortaokulu, 3.Özel Afyon Neziha Arslan Ortaokulu , 4.Sülün İmam
Hatip Ortaokulu oldu. >>HÜDAYİ ACAR

Emirdağ’da turnuvalar
devam ediyor

Emirdağ Belediyesi’nde düzenlenen
‘Avrupa'ya Göçün 60. Yılı Gurbetçi Kupası

Voleybol Turnuvaları’ aralıksız devam ediyor. 
Emirdağ’da kurumlar arası birlikteliğin arttırılması amacıyla
düzenlenen turnuvalar hız kesmeden devam ediyor. Sporun
kitlelere yayılması, spora ilginin artırılması, sporun her yaştaki
insanların beden ve ruh sağlığının geliştirilmesi kamu kurum ve
kuruluşları ile sivil toplum örgüleri arasındaki iletişimin dostluk ve
hoşgörü diyaloğuna dönüşmesi amacıyla Emirdağ Belediyesi
tarafından düzenlenen turnuvada bu hafta kıyasıya mücadele
gerçekleştirildi. Bu kapsamda; Gömü, Yüreğil, İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü- Ceza infaz kurumu maçı skoru: 3-1, İlçe
müftülüğü- Ülkü Yatılı Bakım Merkezi: 3-1 maçları skorları ile
sonuçlandı. >>İBRAHİM ARTIÇ
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Vali Yiğitbaşı, “Narko Gençlik”  Programında Öğrencilerle Bir Araya Geldi

Yiğitbaşı, “Gençlerimiz bizim
yanımızda olmasa biz eksik kalırız”
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,  İçişleri Bakanlığı koordinesinde
yürütülen “Narko Gençlik” projesi kapsamında Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) ve

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü iş birliği ile düzenlenen “Narko Gençlik”  
programında öğrencilerle buluştu. Programda konuşan Vali Yiğitbaşı, “Gençlerimiz
bizim yanımızda olmasa biz eksik kalırız. Dolayısıyla annelerimizi, gençlerimizi bu 

programlarda ve çalışmalarda her zaman yanımızda görmek istiyoruz” dedi.

Eğitim Fakültesi Abdullah Kaptan
Konferans Salonunda gerçekleştirilen
Narko Gençlik eğitimine;

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı’nın eşi Dr. Burhan Selim Yiğitbaşı,
Vali Yardımcısı Mehmet Keklik, AKÜ Rektör V.
Prof. Dr. Murat Peker, İl Emniyet Müdürü
Mahmut Ay, İl Jandarma Komutanı Albay Tolga
Yağan, Eğitim Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Nusret Koca ile birlikte öğretim elemanları ve
öğrenciler katıldı. Programın açış konuş-
masını yapan İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay,
önlemek, tedavi etmekten iyidir mottosuyla İl
Emniyet Müdürlüğüyle iş birliği yapmak için
vakit ayıran katılımcılara teşekkür etti.

“BAĞIMLILIK NOKTASINDA BİZE BAZI
SİNYALLER VE İŞARETLER VAR”

AKÜ Rektör V. Prof. Dr. Murat Peker ise
AKÜ’de  Genç Yeşilay ve Kızılay
Topluluklarıyla  birlikte bağımlılıkta mücadel-
eye yönelik olarak  bir çok etkinlik gerçek-
leştirdiklerini ifade etti. Peker, “Bu etkinliğimiz
de İl Emniyet Müdürlüğümüzle birlikte gerçek-
leştirdiğimiz önemli bir etkinliklerden bir tane-
sidir. Öncelikle farkındalık oluşturmak, bu nok-
tada çok önemli. İlk aşama;  farkında olmadan
bir yolda giderken yoldaki işaretleri göz

önünde bulundurmanız gerekiyor ve o
işaretlere göre hareket etmeniz gerekiyor.
Bunlar bir anlamda bize farkındalık oluşturuy-
or. Tıpkı yoldaki işaretler gibi aynı şekilde
bağımlılık noktasında bize bazı sinyaller ve
işaretler var. Bugünkü eğitimde de bunlardan
bahsedeceğiz” diye konuştu. Konuşmaların
ardından Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü
Büro Amirliği Polis Memuru Yusuf Balta
tarafından “Narko Gençlik” sunumu gerçek-
leştirildi. Polis Memuru Yusuf Balta, öğren-
cilere uyuşturucu maddenin ne olduğunu,
hangi yaş aralıklarının uyuşturucu madde kul-
lanmaya daha çok eğilimi olduğunu anlattı.
Balta, gençleri madde bağımlılığına
sürükleyen durumlardan ve uyuşturucu madde
ticaretinin nelere dayandığından bahsetti.
Sunum sonrası yapılan çevrim içi bilgilendirme
testinin ardından dereceye giren öğrencilere
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı tarafından hediyeleri verildi.

“DEVLETİMİZ TÜM 
KURUMLARIYLA SAHADA VE BU 
KONUYLA MÜCADELE EDİYOR”

Programın kapanış konuşmasını yapan
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran

Yiğitbaşı, İl Emniyet
Müdürlüğü ve İl Jandarma
Komutanlığı iş birliğinde
Afyonkarahisar’ın hem
merkezi, hem ilçeleri hem
de beldelerinde uyuşturucu
ile saha çalışmalarını güçlü
bir şekilde yapmaya gayret
ettiklerini söyledi. Yiğitbaşı,
şunları kaydetti:
“Gençlerimiz bizim yanımız-
da olmasa biz eksik kalırız.
Dolayısıyla annelerimizi,
gençlerimizi bu programlar-
da ve çalışmalarda her
zaman yanımızda görmek
istiyoruz. Gerçekten
arkadaş etkisi, merak ve
eğlence düşüncesi bağım-
lılıkla ilgili alışkınlıkların
aslında bütün davranışların; madde, kumar,
alkol, sigara ve dijital bağımlıkların da bir
parçasıdır. Bu aşamada gençlerimizin, Valilik
olarak kurumlarla yaptığımız çalışmaların
içinde olmasını çok önemsiyoruz. Bugün
Işıklar Beldemizde jandarma bölgesinde
annelerimizle bir araya geldik. ‘En İyi Narkotik

Polisi Anne’ sloganımız var. Bu eğitim-
leri gerçekleştirdik. Onları da bu konu-
da bizim yanımızda olmaya davet ettik.
Devletimiz tüm kurumlarıyla sahada ve
bu konuyla mücadele ediyor.
Gerçekten ciddi çalışmalar yapıyoruz.
Annelerimiz, kadınlarımız ve gençler-
imiz bize destek vermezse işimiz daha
zorlaşacak. Onun için bugün İçişleri
Bakanlığımız ve Yeşilay’ımızın birlikte
başlattığı Marmara Bölgesini pilot
bölge olarak seçtikleri ‘Bağımsızlık
Seferberliği’ mücadelesini gençlerimi-
zle birlikte Afyonkarahisar’da başlat-
tığımızı düşünüyorum.” Program toplu
fotoğraf çekimi ile sona erdi.
>>HÜDAYİ  ACAR

“İslâm Sanatında Kıyamet Tasvirleri” Anlatıldı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Ahmet Şemseddin Karahisari Sanat Uygulama ve Araştırma

Merkezi tarafından “İslâm Sanatında Kıyamet Tasvirleri” konulu konferans düzenlendi.
İlahiyat Fakültesi Konferans Salonunda düzenle-
nen etkinliğe; İlahiyat Fakültesi Dekan
Yardımcıları Doç. Dr. Abdullah Çakmak ve Doç.
Dr. Mebrure Doğan,  Ahmet Şemseddin
Karahisari Sanat Uygulama ve Araştırma Merkezi
Müdürü Dr. Öğretim Üyesi Asuman Şenel ile bir-
likte akademik personel ve öğrenciler katıldı.
Ahmet Şemseddin Karahisari Sanat Uygulama ve
Araştırma Merkezi Müdürü Dr. Öğretim Üyesi
Asuman Şenel’in açış konuşmasının ardından
Süleyman Demirel Üniversitesi İlahiyat Fakültesi
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Bahattin Yaman’ın “İslam
Sanatında Kıyamet Tasvirleri” temalı konferansı-
na geçildi.

“KIYAMET, AYAĞA KALKMAK 
MANASINA GELİR”

Her toplumda kıyametin ve kıyamet anlayışının
olduğunu kaydeden Yaman,  “Sadece İslam
kültüründe değil, bazı inançlarda da kıyamet
öncesi bazı olayların olacağı düşüncesi var.
Batı’da realist tarzında kıyamet ve kıyamet son-
rası hayat ile ilgili resimler var. Kavram olarak
kıyamet; Arapçada ‘ayağa kalkmak’ manasına

gelir. Dünya hayatının bağlı olduğu sistemin bir
anda sona ermesidir. Kuran-ı Kerim’de kıyamet;
‘yevmü’l-kıyâme’ olarak geçiyor. Kıyamet deyince
İslam kültüründe dünya hayatının sona ermesi ile
başlar, cennet ve cehennem hayatının başla-
masına kadar devam eder” dedi. Konferansta;

İslam sanatındaki kıyamet temalarının tarihsel ve
kültürel boyutlarını aktaran Bahattin Yaman, sanat
eserleri üzerinden kıyamet tasvirlerinin nasıl
yorumlandığını eserler üzerinden detaylandırdı.
Konferans soru cevap bölümün ardından sona
erdi. >>MEVLÜT TINAS

TEKNOFEST 2025 bilgilendirme
toplantısı gerçekleştirildi

Yalçın “TEKNOFEST,
sınırları aştı”

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Teknoloji
Yarışmaları Koordinatörlüğü tarafından İbrahim
Küçükkurt Konferans Salonunda “TEKNOFEST

2025 Bilgilendirme Toplantısı” düzenlendi.
Toplantının açış konuşmasını
yapan Teknoloji Yarışmaları
Koordinatörü Dr. Öğretim Üyesi
Ahmet Kaysal, Teknoloji
Yarışmaları Koordinatörlüğü çalış-
maları hakkında bilgi verdi. Kaysal,
“Koordinatörlüğümüz 2022 yılında
kuruldu. Koordinatörlüğümüz,
yarışmalara katılacak takımlar
arasında koordinasyon sağlan-
masında, ulusal ve uluslararası
teknoloji yarışmalarında duyurular
yaparak etkinliklerin hızlı ve doğru
bir şekilde öğrencilere aktarılmasını
sağlar. Takımlarımıza destek
sağlar. Bu sayede koordinatör-
lüğümüz, takımlarımızın sadece
projelerine odaklanmalarını sağla-
makla beraber nicelik ve nitelik-
lerinin arttırılmasını hedeflemekte-
dir. Özellikle teknoloji yarışmalarına
katılan öğrencilerimizin geri dönüş-
lerine baktığımızda önemli kurum
ve kuruluşlarda çalıştıklarını görüy-
oruz. Teknoloji yarışmaları özellikle
özgüven ve motivasyonun iyileştir-
ilmesinde önem arz ediyor. Pratik
deneyim kazanmasını sağlıyor”
diye konuştu. Teknoloji Yarışmaları
Koordinatörlüğünün faaliyetleri
hakkında da bilgiler veren Kaysal,
“Koordinatörlüğümüz faaliyetleri
arasında; katılım sürecinin koordi-
nasyonu, eğitim ve mentorlük üzer-
ine çalışmalar, proje başvurusu ve
danışmanlık işlerinin yapılmasında
ve sponsorluk fırsatları gibi faaliyet-
leri yürütüyoruz” dedi. Türkiye
Teknoloji Takımı Vakfı (T3)
Afyonkarahisar Temsilcisi Doç. Dr.
Mustafa Yalçın ise TEKNOFEST
yarışmalarının büyük bir hayal ile
başladığını ifade ederek şunları
söyledi: “TEKNOFEST, 2018 yılın-
da ilk yarışmasını gerçekleştirdi.
2018 yılından bu yana ciddi bir

gelişme kat etti. Bu hayal ilk başta
İstanbul’da başladı. Sonraki yıllarda
önce İstanbul sınırlarını aştı daha
sonra da Türkiye sınırlarını aşarak
tüm dünyaya yayılan önemli bir
organizasyon haline geldi. Öyle bir
organizasyon oldu ki 7’den 77’ye
ülkemizin tüm fertleri bu organiza-
syonu bağrına bastı. Gerçekten
ülkemizin için büyük bir ihtiyaç
olduğunu anladık. Yıllardır yüksek
teknolojideki dışa bağımlılığımızın
insanlarda meydana getirdiği
burukluğu bir nebze hafifleten ve
dünyaya yüksek teknolojide biz de
buradayız dedirten çok önemli bir
organizasyon oldu. Bu organizasy-
onu Selçuk Bayraktar ve Babası
Rahmetli Özdemir Bayraktar ve
ekibi planladı ve bu hayali dünya
sathına genişletmiş oldu.
Gerçekten büyük bir organizasyon
ve ikinci yılında dünyada teknoloji
alanında yapılan açık ara en büyük
organizasyon haline geldi. Şu anda
zaten kendimizle yarışıyoruz.
TEKNOFEST her sene katılım
konusunda kendi rekorunu kırıyor.
Bu organizasyonun temel felsefesi;
milli teknoloji hamlesinden geçiyor.
Milli teknoloji hamlesi ülkemizin özel-
likle teknoloji alanında dışa bağım-
lılığını azaltmak ve dünyaya bu
teknoloji alanında bizde varız dedir-
tebilen felsefedir.” Toplantıda;
TEKNOFEST 2024’te Türkiye birin-
cisi olan ROBİLSA Takımı üyesi
Öğretmen Hidayet Kılcan ve
TEKNOFEST 2024 Türkiye
üçüncüsü Kocatepe Roket Takımı
üyesi Umut Koçak, TEKNOFEST’e
katılım aşamaları ve yarışma süreç-
leri ve deneyimleri hakkında sunum
yaptı. Bilgilendirme toplantısı soru
cevap bölümünün ardından sona
erdi. >>İBRAHİM ARTIÇ

“Frig sofrası atık kağıtla yeniden hayat
buluyor” etkinliği gerçekleştirildi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Turizm Fakültesi
tarafından “Akademi, Sektör ve Öğrenci Buluşmaları”

etkinlikleri kapsamında “Frig Sofrası Atık Kağıtla
Yeniden Hayat Buluyor” etkinliği düzenlendi.

Reha Kora Konferans Salonunda gerçekleştirilen etkinliğe; Turizm
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Elbeyi Pelit, Gastronomi ve Mutfak
Sanatları Bölüm Başkanı Prof. Dr. Mustafa Sandıkcı ile birlikte öğre-
tim elemanları ve öğrenciler katıldı. Dumlupınar BİLSEM Proje Öğren-
cileri Alp Sarıpınar, Ela Bozdağ ve Elif Eslem Gürsoy, Danışman
Öğretmenleri Yıldız Leblebicier rehberliğinde Anadolu’nun önemli
uygarlıklarından biri olan Friglerin mutfak kültürünü modern yöntem-
lerle yeniden canlandırmayı amaçlayan Frig seramiklerinin rep-
likalarını, atık kağıtlar ve biyopolimerlerden elde ettikleri çevre dostu
kâğıt hamuru kullanarak modelledikleri projelerini AKÜ öğrencilerine
anlattı. Etkinlik, Turizm Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Elbeyi Pelit ve
Gastronomi ve Mutfak Sanatları Bölüm Başkanı Prof. Dr. Mustafa
Sandıkçı tarafından proje ekibine ve danışman öğretmenlere teşekkür
belgelerinin taktim edilmesiyle sona erdi. >>İZZET IŞIK


